
Protokół Nr 209

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 11 marca 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1200
• Posiedzenie otworzył Z-ca

PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu Nr 207 posiedzenia Zarządu Powiatu.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich do

reprezentowania Powiatu Koneckiego w zakresie inwestycji

realizowanych na drogach powiatowych w ramach "Rządowego

Funduszu Rozwoju Dróg".

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

4. Sprawy różne:

• informacja z otwarcia ofert dotyczących remontów cząstkowych

dróg,

• informacja w sprawie spłaty przez powiat rat kredytu kupieckiego

zaciągniętego przez ZOZ na zakup lampy do tomografu

komputerowego.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi do treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

Zarząd przyjął proponowany porządek obrad w wersji przedstawionej

przez Pana Wicestarostę.
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Ad.3

a) Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie upoważnienia

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich do reprezentowania

Powiatu Koneckiego w zakresie inwestycji realizowanych na drogach

powiatowych w ramach "Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg".

Poinformował, że upoważnienie dotyczy inwestycji:

1. remontu drogi powiatowej Nr 0471 T oraz Nr 0473T,

2. remontu drogi powiatowej Nr 0466T Chyby - Adamek oraz

ul. Niekłańskiej wStąporkowie,

3. budowy chodnika w miejscowości Mnin,

4. przebudowy drogi powiatowej Nr 0425T Końskie - Proćwin 

Nałęczów.

Omówił zakres upoważnienia.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa wyraził zaniepokojenie

terminami realizacji w/w zadań. Zapytał, kiedy zostaną ogłoszone postępowania

przetargowe.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński odpowiedział, że po podpisaniu umowy z Wojewodą. Zwrócił uwagę,

że w budżecie powiatu zabezpieczono środki na wkład własny w realizację

poszczególnych zadań.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa wskazał konieczność

przygotowania dokumentacj i przetargowej.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz uzupełniła wypowiedź

Dyrektora ZDP. Potwierdziła, że na dzień dzisiejszy brak umów z Wojewodą

dotyczących dofinansowania do realizacji w/w zadań, natomiast zostały

przygotowane umowy dla gmin w zakresie wspólnego sfinansowania wkładu

własnego (zabezpieczonego w budżecie w wysokości 20% wartości) w proporcji

10% powiat, 10% gminy. Zwróciła uwagę na konieczność zastanowienia się nad
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realizacją zadania na drodze Końskie - Proćwin - Nałęczów. Stwierdziła, że

zadanie to znajduje się na liście podstawowej i na jego realizację przyznano

dofinansowanie w wysokości 50%. Z informacji od Wojewody wynika, że

zostanie ono przekazane w przypadku uzyskania oszczędności po przetargach. Na

ten moment szacunkowy koszt realizacji zadania wynosi 6 800000 zł,

otrzymaliśmy 400 000 zł, powinniśmy otrzymać łącznie 3 400 000 zł. Zwróciła

uwagę, że w dzisiejszym porządku obrad znajduje się informacja z otwarcia ofert

dotyczących remontów cząstkowych dróg, która pokazała jak bardzo wzrosły

koszty zadań drogowych i, że w jej ocenie nie należy oczekiwać oszczędności

poprzetargowych.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że zadanie to było

kosztorysowane według cen sprzed kilku miesięcy. Zapytał o pismo, skierowane

do Burmistrza MiG Końskie w sprawie współfinansowania wkładu własnego

w realizację zadania na drodze Końskie - Proćwin - Nałęczów.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński odpowiedział, że Burmistrz przychyla się do współfinansowania w/w

zadania.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 14/2022 w sprawie upoważnienia

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich do reprezentowania Powiatu

Koneckiego w zakresie inwestycj i realizowanych na drogach powiatowych

w ramach "Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg".

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

Szczegółowo omówiła proponowane zmiany w planie dochodów

i wydatków budżetu. Poinformowała, że projekt uchwały nie uwzględnia

całości wniosku Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 w Końskich

o przesunięcie środków z oszczędności, z dodatkowego trzynastego
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wynagrodzenia na wynagrodzenia osobowe. Zaproponowała, aby z uwagi

na rosnące ceny energii elektrycznej pozostawić w/w środki.

Zarząd przychylił się do wniosku Pani Skarbnik.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 15/2022 w przedmiotowej sprawie.

Ad. 4

W sprawach różnych:

• Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński udzielił informacji z otwarcia ofert dotyczących remontów

cząstkowych dróg. Oznajmił, że postępowanie zostało podzielone na cztery

części. W dniu 10 marca b.r. dokonano otwarcia ofert. Okazało się, że na

trzy części ofertę złożył jeden wykonawca. Na czwartą część wpłynęły trzy

oferty. Na realizację zadania zabezpieczono kwotę 978 000 zł. Najtańsze

oferty opiewają na łączną kwotę 1 592 505 zł. Do realizacji zadania brakuje

ok. 615 000 zł. Zwrócił uwagę, że ceny wzrosły w stosunku do roku

ubiegłego o prawie 100%.

Zarząd przyjął przedmiotową informację do wiadomości.

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz udzieliła informacji

dotyczącej możliwości spłaty przez powiat rat kredytu kupieckiego

zaciągniętego przez ZOZ na zakup lampy do tomografu komputerowego.

Oznajmiła, że przeanalizowała umowę dotyczącą zakupu z dnia

26 listopada poprzedniego roku. Z zapisów umowy wynika, że rozłożona

na VI rat płatność jest formą kredytu kupieckiego. Dodała, że z analizy

przepisów prawa w tym zakresie wynika, że powiat nie ma możliwości

przekazania środków na ten cel. Powiat może wesprzeć szpital dotacją

celową na zakup aparatury i sprzętu medycznego, ale nie może spłacać rat

kredytu.

Zarząd przyjął przedmiotową informację do wiadomości.
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• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa przypomniał o sprawie analizy

arkuszy organizacji szkół i placówek oświatowych, pod kątem znalezienia

oszczędności. Zawnioskował o przedstawienie informacji w tym temacie

na następne posiedzenie Zarządu.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 1300 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

.....................~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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